
Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde onsdag, den 27. Maj 2020. 

 

1. Referat fra sidst Godkendt. 

2. Siden sidst: Meget ros for at holde området til markvandring. Beplantning/træer ned mod de 

“nye” huse, vi i bestyrelsen er positiv overfor forslaget. Erik tager det op med Hedeselskabet.  

3. Legepladser: nr 1 v/162 bibeholdes, men legetårn samt rutschebane fjernes. Nr 2 v/120 

laves evt til fællesområde med bord/bænke og beplantning. Nedlagt legeplads v/225: 

sandkasse fjernes og der etableres fællesområde. Fællesområde v/204 etableres med 

bord/bænke samt grillsted/bålsted på flisebelægning. 

4. Næste bestyrelsesmøde: 26. August 2020 kl 19.00.  

5. Eventuelt: Affaldssække/haveaffald må IKKE stå ude på fælles stier/områder, de SKAL være i 

egen have!! KONSEKVENS bliver afregning ved fjernelse. 

6. Eventuelt: Vej ned forbi Svaneparken og Børnehaven, der forespørges hos kommune 

angående chikaner samt der spørges hos Børnehaven om opbakning til samme. 


